
PROTOKÓŁ  Nr 14/2016 
posiedzenia Komisji  Zdrowia i Pomocy Społecznej, 

które odbyło się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Radomiu 
w dniu 27 kwietnia 2016 roku, godz.12.00 

 
 
Przewodniczący Komisji  -  Marian Wikło 
Protokolant                        -  Małgorzata Dróżdż 
 
  
Przewodniczący Komisji otworzył posiedzenie. Powitał radnych i zaproszonych gości. Listy 
obecności stanowią załącznik Nr 1 i Nr 2 do protokołu. W posiedzeniu uczestniczyło  
9 członków Komisji na ustawową liczbę 9, co stanowi quorum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 
 Następnie przedstawił porządek dzienny posiedzenia: 
 

1. Informacja o działalności Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności 
w   Radomiu. 
 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zajęcia stanowiska 
odnośnie oceny zasobów pomocy społecznej. 

 
3. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie odwołania i powołania 

przedstawiciela Wojewody Mazowieckiego delegowanego na członka Rady 
Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Pionkach.  

 
4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie odwołania i powołania 

przedstawiciela Wojewody Mazowieckiego delegowanego na członka Rady 
Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 
Zdrowotnej - Szpital w Iłży.  

 
5. Sprawy różne i wolne wnioski. 

 
Uwag do przedłożonego porządku dziennego posiedzenia nie zgłoszono. Został on przyjęty 
jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 1 pktu porządku dziennego posiedzenia – informacja                                   
o działalności Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w   Radomiu. 
 
Dyrektor Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w   Radomiu Józef 
Bociarski poinformował, że Zespół został powołany 3 stycznia 2000 roku. Zespół działa na 
podstawie ustawy o rehabilitacji zawodowej i społecznej osób niepełnosprawnych. 
Uszczegółowienie zasad pracy Zespołu zawarto w rozporządzeniu z dnia 15 lipca 2003 roku  
w sprawie orzekania o niepełnosprawności i stopniu niepełnosprawności. Wciągu kolejnych 
lat zarówno ustawa jak i rozporządzenie ulegały zmianom, żeby bardziej sprecyzować 
kompetencje i odpowiedzialność  poszczególnych osób funkcjonujących w zespołach. W 
2002 roku pojawiło się także rozporządzenie ministra pracy i polityki społecznej dot. 
orzekania o niepełnosprawności dot. dzieci w wieku do 16 roku życia. W 2007 roku wydane 
zostało rozporządzenie o przeprowadzania badań specjalistycznych na potrzeby orzecznictwa. 
Chodzi o to, że w wojewódzkich zespołach orzekania w II instancji zostały utworzone 
pracownie do badań specjalistycznych jako, że w powiatowych zespołach takich nie ma, a 
jeżeli zespół stwierdza, że należałoby poszerzyć i bardziej sprecyzować badania to powiatowe 
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zespoły mają prawo skorzystać z badań w wojewódzkich zespołach. Wojewódzkich zespół 
dla powiatu radomskiego mieści się w Warszawie. Poinformował, że powstał również system 
monitoringu orzekania o niepełnosprawności. Mówi o tym rozporządzenie z 29 listopada 
2000 roku. 
Stwierdził, że każde orzeczenie na bieżąco jest wprowadzane do systemu. Minister pracy i 
polityki społecznej określa i przeprowadza przetarg na powierzenie prowadzenia tego 
systemu i praktycznie co 2 lata zmienia się operator tego systemu. Powiatowe zespoły są 
administratorami w swoim zakresie, natomiast za prowadzenie, funkcjonowanie systemu jest 
odpowiedzialny właściwy minister.  
Od wielu lat powiatowe zespoły są pod kontrolą z zakresu KPA, ponieważ funkcjonują w 
obrębie administracji i podlegają tym przepisom. Wydawanie decyzji, wszelkiego rodzaju 
sprostowań musi się odbywać zgodnie z KPA. Na chwilę obecną zespół wydaje orzeczenia o 
stopniu niepełnosprawności. Dotyczą one orzeczeń osób powyżej 16 roku życia. Ponadto od 2 
lat zespół wydaje karty parkingowe  dla dorosłych, dzieci oraz placówek uprawnionych do 
korzystania z karty parkingowej.  
Poinformował, że na przestrzeni lat zmieniał się skład osobowy zespołu. Od początku 
pracują: przewodniczący i sekretarz zespołu. 7 osób pracuje w obsłudze administracyjnej. Od 
8 lat obowiązują przepisy że w składzie zespołu musi być lekarz odpowiedniej specjalizacji 
do konkretnej jednostki chorobowej.  W związku z tym liczba lekarzy musiała ulec 
zwiększeniu. Na chwilę obecną spełnione są te wymogi. Jest neurolog, dwóch internistów, 
psychiatra, laryngolog, okulista, dwóch lekarzy pediatrów. Zatem przy wyznaczaniu składu 
orzekającego nie ma problemów. Ponadto w skład zespołu wchodzi dwóch psychologów, 
dwóch doradców zawodowych, pracownik socjalny.  
Powiatowy Zespół ds. Orzekania o Niepełnosprawności w   Radomiu obsługuje 7 powiatów: 
radomski, białobrzeski, grójecki, kozienicki, przysuski, szydłowiecki i zwoleński.  
Poinformował, że na przestrzeni lat ilość zadań Zespołu ulegała znacznym wahaniom z 
powodu zmiany przepisów. Doszło wiele zadań, bez zabezpieczenia finansowego. Do chwili 
obecnej skutkuje to brakiem środków pieniężnych nie tylko na zadania zlecone przez rząd ale 
również na płace pracowników. Największą bolączką Zespołu jest zamrożenie płac w sferze 
budżetowej co dotyczy pracowników etatowych. W roku ubiegłym były zapowiedzi wzrostu 
płac ale do dzisiaj konkretnej informacji nie ma. Poinformował, że wystąpił do wojewody o 
przyznanie dodatkowych środków, ponieważ te co są wystarczą na orzekanie do maja. Koszt 
wydania jednego orzeczenia w Zespole wyniósł 127 zł, jest to jeden z niższych kosztów w 
kraju.  
Ostatnia nowelizacja przepisów wprowadziła zapis, że przewodniczący Zespołu wydaje karty 
parkingowe. Miały być na to zabezpieczone pieniądze ale w związku z tym, nowym zadaniem 
nie przybyło w Zespole etatów ani dodatkowych pieniędzy. Mimo to zadanie jest 
wykonywane, nie ma żadnych opóźnień. Karty są na bieżąco wydawane.  
Następnie poinformował, że w roku ubiegłym wystąpił do powiatów, które Zespół obsługuje 
o podpisanie nowych porozumień opiewających na nowe kwoty. Wszystkie powiaty 
pieniądze przekazały.  
Informacja o działalności Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w   
Radomiu stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał, czy kwota 752.372 zł wymieniona jako dotacja od 
wojewody dotyczy tylko IV kwartału 2015 roku. 
 
Dyrektor Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w   Radomiu Józef 
Bociarski poinformował, że jest to kwota na cały rok.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał, czy ta kwota 752.372 zł za 2015 rok różni się w 
stosunku do kwot dotacji, jakie były w latach poprzednich.  
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Dyrektor Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w   Radomiu Józef 
Bociarski poinformował, że jest to kwota o około 30 tys. zł wyższa od poprzedniej. Mimo to 
brakuje jeszcze 150 tys. zł.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik stwierdził, że praktycznie od 2010 roku ta kwota praktycznie 
jest taka sama.  
 
Dyrektor Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w   Radomiu Józef 
Bociarski poinformował, że na orzekanie było więcej środków, natomiast nie było tych 
środków więcej na płace.   
 
Radny Roman Frąk stwierdził, że z ilości wydanych orzeczeń można wyciągnąć wniosek że 
w tym względzie jest tendencja wzrostowa. Z roku na rok tych orzeczeń wydaje się więcej. 
 
Dyrektor Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w   Radomiu Józef 
Bociarski poinformował, że ilość wydawanych orzeczeń była ściśle związana ze zmianą 
przepisów. Jak weszły w życie przepisy z zakresu opieki społecznej dotyczące wypłacania 
świadczeń pielęgnacyjnych dla osób dorosłych to automatycznie ilość wniosków o tysiąc 
rocznie wzrosła. Jak w 2002 roku przepisy objęły do orzekania dzieci to zanotowano wzrost o 
4 tysiące. Stwierdził, że uprawnienia dla osób niepełnosprawnych są zwiększane a w związku 
z tym orzeczenia stają się bardziej atrakcyjne.  
 
Radny Tadeusz Nowicki stwierdził, że miarą pracy Zespołu jest ilość odwołań od wydanych 
decyzji, ilość uchylonych decyzji. Zapytał jaka w tym zakresie jest sytuacja.  
 
Dyrektor Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w   Radomiu Józef 
Bociarski poinformował, że na początku 20-ych lat większość odwołań była w Warszawie 
uwzględniana i decyzje były zmieniane co do stopnia niepełnosprawności. Obecnie jednostka 
odwoławcza   sporadycznie zmienia stopień. Czasem zmienia zapisy odnośnie np. powstania 
niepełnosprawności, celu orzeczenia. Poinformował, że ilość odwołań jest podobna do 
średniej w kraju tzn. około 10%.  
 
Radny Tadeusz Nowicki zapytał czy decyzja jednostki warszawskiej jest już ostateczna. 
 
Dyrektor Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w   Radomiu Józef 
Bociarski poinformował, że ostateczną jest droga sądowa.  
 
Radny Tadeusz Nowicki zapytał czy są przypadki kierowania spraw do sądu.  
 
Dyrektor Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w   Radomiu Józef 
Bociarski poinformował, że tak. 
 
Radny Zbigniew Dziubasik poinformował, że trzeba być zainteresowanym aby obsługiwać 
te 7 powiatów ponieważ potem przelicznik jednostkowy jest korzystny jeżeli chodzi o koszty 
prowadzenia, utrzymania Zespołu.  
 
Radny Roman Frąk stwierdził, że nie wie jaki wpływ ma koszt jednostkowego orzeczenia 
na dofinansowanie Zespołu przez wojewodę.  
 
Dyrektor Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o Niepełnosprawności w   Radomiu Józef 
Bociarski poinformował, że nie ma żadnego wpływu.  
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Komisja przyj ęła informacj ę o działalności Powiatowego Zespołu ds. Orzekania o 
Niepełnosprawności w   Radomiu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 2 pktu porządku dziennego posiedzenia – zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie zajęcia stanowiska odnośnie oceny zasobów pomocy 
społecznej. 
 
Dyrektor PCPR w Radomiu Artur Jonczyk poinformował, że zgodnie z art. 16a ust. 1 
ustawy z dnia 12 marca 2004 r. o pomocy społecznej gminy, powiaty oraz samorząd 
województwa mają obowiązek przygotowywania corocznie oceny zasobów pomocy 
społecznej.Organy wykonawcze jednostek samorządu terytorialnego przedstawiają co roku do 
dnia 30 kwietnia odpowiednio radom gmin, radom powiatów, a do dnia 30 czerwca sejmikom 
województw właściwych jednostek samorządu terytorialnego ocenę zasobów pomocy 
społecznej. Przedmiotowy dokument  jest podstawą do planowania budżetu na rok następny. 
Ocena zasobów pomocy społecznej w powiecie radomskim została opracowana w oparciu o 
narzędzie wykorzystujące elektroniczną Statystyczną Aplikację Centralną (SAC).  
Dane zawarte w ocenie opierają się na analizie lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. 
Przedłożony  dokument  prezentuje informacje  dotyczące  takich obszarów tematycznych, 
jak: infrastruktura, kadra, organizacje pozarządowe, nakłady finansowe na zadania pomocy 
społecznej. Ocena obejmuje ponadto dane statystyczne na temat osób i rodzin korzystających 
z pomocy społecznej, rodzaje ich problemów oraz rozkład ilościowy. 

Ocena zasobów pomocy społecznej rozpoczyna się od przedstawienia analizy 
opisowej wybranych danych statystycznych obrazujących sektor pomocy społecznej 
w regionie powiatu radomskiego i jego otoczenia na tle sytuacji społecznej i demograficznej.  
Źródłem powyższych informacji są dane z bazy Głównego Urzędu Statystycznego – Banku 
Danych Lokalnych, zgodnie  z metodologią obliczania liczby ludności stosowaną przez GUS. 
Dane dla powiatu radomskiego stanowią sumę liczby mieszkańców poszczególnych gmin 
wchodzących w skład powiatu, prezentowane są w podziale na grupy wiekowe i płeć, 
odzwierciedlają kategorie ludności w wieku przedprodukcyjnym, produkcyjnym i 
poprodukcyjnym – emerytalnym. Informacja o sytuacji demograficznej i społecznej obejmuje 
także obraz rynku pracy oraz zasoby w zakresie infrastruktury społecznej w powiecie 
radomskim. 

Stwierdził, że ocena zasobów odnosi się także do działań wykraczających poza stricte 
pomoc społeczną. Obejmuje bowiem szeroki wachlarz zadań realizowanych na podstawie 
ustawy o wspieraniu rodziny i systemie pieczy zastępczej /w tym zadań mieszczących się w 
gestii organizatora rodzinnej pieczy zastępczej, którą to rolę pełni Powiatowe Centrum 
Pomocy Rodzinie w Radomiu/, ustawy o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie, ustawy o 
rehabilitacji społecznej i zawodowej osób niepełnosprawnych. 

Poinformował, że oprócz przyznawania i wypłacania przewidzianych w 
obowiązujących przepisach prawnych świadczeń finansowych, pomoc społeczna polega także 
na prowadzeniu i rozwoju niezbędnej infrastruktury socjalnej mogącej zapewnić 
kompleksowe wsparcie mieszkańcom o określonych problemach. Ofertę tego rodzaju 
placówek pomoc społeczna kieruje do tych osób, którzy ze względu na wiek, stan zdrowia 
czy sytuację życiową wymagają okresowego wsparcia lub stałej opieki. Ocena zasobów jest 
zatem również obrazem zasobów instytucjonalnych pomocy i wsparcia  w powiecie 
radomskim.  W skład systemu wsparcia oferowanego w regionie osobom zagrożonym 
wykluczeniem społecznym aktualnie wchodzą następujące jednostki: domy pomocy 
społecznej,  dzienne placówki wsparcia, placówka opiekuńczo – wychowawcza, warsztaty 
terapii zajęciowej, Środowiskowy Dom Samopomocy. 
Poinformował następnie, że do dnia 31 grudnia 2015 roku powiat radomski współpracował z 
powiatem lipskim, na terenie którego funkcjonował Powiatowy Zespół Placówek Pomocy 
Dziecku i Rodzinie – Ośrodek Interwencji Kryzysowej w Siennie na podstawie zawartego 
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porozumienia w przedmiocie świadczenia specjalistycznych usług z zakresu interwencji 
kryzysowej na rzecz mieszkańców powiatu radomskiego. Niestety jednostka ta z końcem 
roku zakończyła swoją działalność.  Aktualnie czynione są starania w kierunku zawarcia 
porozumienia z powiatem szydłowieckim, na terenie którego ma rozpocząć działalność nowa 
jednostka – ośrodek interwencji kryzysowej. Utworzenie tego rodzaju jednostki w naszym 
regionie jest natomiast nieekonomiczne, z uwagi na bardzo małe zapotrzebowanie na tego 
typu usługi.  
 
Radny Krzysztof Kozera poprosił o przybliżenie sytuacji jaka ma miejsce w Domu Matki i 
Dziecka w Jasieńcu Iłżeckim, bo tam ciągle coś się dzieje, zmienia się obsada kadrowa. 
 
Dyrektor PCPR w Radomiu Artur Jonczyk poinformował, że dwa dni temu spotkał się z 
ks. Robertem Kowalskim dyrektorem Caritas Diecezji Radomskiej oraz z panią  Beatą Jędra 
dyrektorem Domu Matki i Dziecka w Jasieńcu Iłżeckim. Z rozmowy wynika, że nowa pani 
dyrektor zapoznała się z sytuacją placówki i próbuje „zaprowadzić swoje porządki”. Nie 
ukrywa, że realizując swoją koncepcję czasami napotyka na opór. Poinformował, że doszło 
także do pewnych ruchów kadrowych, w które jednak trudno mu ingerować. Z zapewnień 
dyrekcji wynika, że te posunięcia nie odbijają się na opiece nad dziećmi przebywającymi w 
placówce.  
 
Radny Tadeusz Nowicki zapytał, czy powiat ma wpływ na tą placówkę. 
 
Dyrektor PCPR w Radomiu Artur Jonczyk poinformował, że nie ma wpływu formalnego, 
na posunięcia kadrowe także nie ma żadnego wpływu. Caritas ma podpisaną z powiatem 
umowę z której musi się wywiązywać. Jest to umowa w zakresie merytorycznym i tylko na 
ten zakres powiat może mieć wpływ.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik zapytał, czy PCPR dokonuje w ramach nadzoru kontroli w 
Domu Matki i Dziecka w Jasieńcu Iłżeckim i filii w Starachowicach.  
 
Dyrektor PCPR w Radomiu Artur Jonczyk poinformował, że kontrole są dokonywane 
corocznie. Przypomniał,  że Komisja w planie pracy na sierpień br. zaplanowała wyjazd do 
w/w placówki.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował, że pojawiła się propozycja aby wyjazd do Domu 
Matki i Dziecka przesunąć z sierpnia na maj.  
 
Komisja przyj ęła  w/w propozycję.  
Następnie Komisja pozytywnie jednogłośnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zajęcia stanowiska odnośnie oceny zasobów pomocy społecznej. 
 
 
Przystąpiono do realizacji 3 pktu porządku dziennego posiedzenia – zaopiniowanie projektu 
uchwały Rady Powiatu w sprawie odwołania i powołania przedstawiciela Wojewody 
Mazowieckiego delegowanego na członka Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym 
Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Pionkach.  
 
Naczelnik Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych Piotr Kozubek poinformował, że w 
dniu 11 kwietnia br. wpłynęła do Starostwa Powiatowego w Radomiu informacja od 
Dyrektora Wydziału Zdrowia Mazowieckiego Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie w 
sprawie zmiany przedstawiciela Wojewody Mazowieckiego delegowanego do Rady 
Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Pionkach. 
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W związku z powyższym zaistniała konieczność odwołania Pana Zbigniewa Belowskiego 
przedstawiciela Wojewody Mazowieckiego z funkcji członka Rady Społecznej działającej 
przy SPZZOZ w Pionkach i powołania Pana Waldemara Kowalskiego na członka Rady 
Społecznej przy SPZZOZ w Pionkach. 
Zgodnie z art. 48 ust. 5 ustawy z dnia 15 kwietnia 2011 roku o działalności leczniczej radę 
społeczną powołuje i odwołuje podmiot tworzący. 
 
Radny Tadeusz Nowicki poprosił o przedstawienie kandydatury pana Waldemara 
Kowalskiego.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik poinformował, że pan Waldemar Kowalki ma 56 lat, jest 
inżynierem. Był menagerem, prowadził spółkę handlową, następnie przez kilka lat był 
kierownikiem filii PUP w Goździe. Potem miał problemy zdrowotne, przebywa na okresowej 
rencie ale wraca do zdrowia i w tym roku prawdopodobnie podejmie zatrudnienie. Pan 
Kowalski mieszka w Pionkach.  
 
Radny Tadeusz Nowicki zgłosił uwagę do treści projektu uchwały ponieważ odwołanie pana 
Belowskiego nie następuje na podstawie ustawy tylko na podstawie rezygnacji przez niego 
złożonej.  
 
Radny Zbigniew Dziubasik poinformował, że rezygnacja nie ma wpływu na decyzję 
wojewody.  
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że z treści pism jakie wpłynęły od 
wojewody do powiatu wynika że pan Belowski zostaje odwołany z funkcji członka Rady 
Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej 
w Pionkach. 
 
Radny Zbigniew Dziubasik poinformował, że być może rezygnacja pana Belowskiego na 
posiedzeniu Rady Społecznej miała charakter demonstracyjny, a pisma w tej sprawie w ogóle 
do wojewody nie wysłał. W innym przypadku wojewoda pewnie na tą rezygnację by się 
powołał.  
 
Przewodniczący Komisji stwierdził, że to tylko kwestia nazewnictwa bo wojewoda 
przyjmując rezygnację odwołałby pana Belowskiego z funkcji członka Rady Społecznej.  
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
Komisja pozytywnie jednogłośnie przyjęła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
odwołania i powołania przedstawiciela Wojewody Mazowieckiego delegowanego na 
członka Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów 
Opieki Zdrowotnej w Pionkach.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 4  pktu porządku dziennego posiedzenia – zaopiniowanie 
projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie odwołania i powołania przedstawiciela 
Wojewody Mazowieckiego delegowanego na członka Rady Społecznej działającej 
przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej - Szpital w Iłży.  
 
Radny Zdzisław Mroczkowski poprosił o zaprezentowanie kandydatury pana Jana Muchy. 
 
Radny Krzysztof Kozera poinformował, że pan Mucha ma około 55 lat, ma wykształcenie 
wyższe techniczne. Jest pracownikiem Zakładów Górniczo - Metalowych w  Zębcu. Mieszka 
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w Jasieńcu Iłżeckim. Jako działacz samorządowy pracuje w Komisji Zdrowia Rady Miejskiej 
w Iłży.  
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Komisja pozytywnie jednogłośnie przyjęła projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 
odwołania i powołania przedstawiciela Wojewody Mazowieckiego delegowanego na 
członka Rady Społecznej działającej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów 
Opieki Zdrowotnej - Szpital w Ił ży.  
 
 
Przystąpiono do realizacji 5  pktu porządku dziennego posiedzenia – sprawy różne i wolne 
wnioski. 
 
Spraw nie zgłoszono. 
 
 
Wobec wyczerpania porządku dziennego posiedzenia Przewodniczący zamknął                             
14 posiedzenie Komisji Zdrowia i Pomocy Społecznej o godz. 14.50. 
 
 
 Protokołowała:                                                                      Przewodniczący Komisji 
 
Małgorzata Dróżdż                                                                     / - / Marian Wikło 
 

 

 


